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Bemutatkozás

László Dorina vagyok, környezettan szakos hallgató földrajz tanári minorral. A Hallgatói 
Önkormányzat munkájában a korábbi években is aktívan részt vettem. Harmadik éve vagyok szakos 
képviselő, háromszor voltam mentor, valamint két évig töltöttem be a Szakterületi Koordinátori 
tisztséget. Mindezek mellett szakunk Centrum Tanácsának hallgatói delegáltja, szakunk 
Választmányi tagja, illetve az EHÖK Szolgáltatási Kapcsolattartója vagyok, valamint a korábbi 
évben az ELTE IK- TTK Felvételi Irodáján dolgoztam.

Motiváció

A Rendezvényes csoportnak harmadik éve vagyok tagja így már számtalan rendezvény
megszervezésében vettem részt, koordinátorként és főszervezőként egyaránt.

Kitalálója, megvalósítója és főszervezője voltam például a tavaly megrendezett rendkívül 
sikeres Környezettanos Konferenciának, ahol országunk, és a határon túli Környezettant oktató 
intézmények képviselői vettek részt.
Munkám során több anyagilag sikeres szakos, vagy több- szakos „Barátságbulit” szerveztem, így a 
rendezvények gazdasági elszámolása sem áll távol tőlem. Ezt meglehetősen fontosnak tartom, 
hiszen egy rendezvénynek akkor van ténylegesen vége, amikor a pontos elszámolás is megtörtént.

Véleményem szerint az első, és legfontosabb feladat, hogy egy olyan rendezvényest 
válasszunk, akinek nem csak a szabályokhoz kapcsolódó tudása van meg, de elhivatott is, és lojális 
a rendezvényeink iránt. Azonban természetesen nem csak elhivatottság kell, hanem elvek, és 
elhatározások, konzekvencia is. Fontosnak tartom, hogy egy szervező megértse, elfogadja, és 
megvalósítsa a Küldöttgyűlés, és a Választmány elképzeléseit. Ehhez rugalmasságra, és 
kompromisszumkészségre van szükség. Az eddigi rendezvények alapján, véleményem szerint a 
fentebb felsorolt kritériumoknak eleget tettem.

Tervek

Megválasztásom esetén, szeretnék kialakítani egy Rendezvényes csoportot, aminek feladata 
a TTK rendezvényeinek megvalósítása lenne, a lehető legprofibb szinten.
A TTK rendezvényeinek tekintem a teljesség igénye nélkül a szakos, kis bulikat, a nagy 
rendezvényeinket, Gólyahajót, Gólyabált, Nedves Estet, LEN-t, valamint a beiratkozást, és a Nyílt 
napokat is. Ezeken kívül fontosnak tartom az olyan TTK-s eseményeket, melyek a kulturális 
programjainkat színesítik, gazdagítják.  

A korábbi években a rendezvényszervezés a már megszokott tematika alapján zajlott, 
azonban megválasztásom esetén szeretném kicsit „felrázni” ezt a helyzetet.
A jelenlegi bizonytalan állapotban úgy gondolom, hogy a rendezvényszervezői tisztséget betöltő
személynek talpraesettnek, és tapasztaltnak kell lennie, hogy reagálni tudjon bármilyen változásra –
figyelembe véve és építve a tradíciókra, az eddigi tapasztalatokra. Éppen ezért tisztában vagyok 
vele, hogy a rendezvényszervező biztos feladatát ellátni nagyon nehéz. Főleg azért gondolom ezt, 
mert miközben a tisztséget betöltő személynek meg kell birkóznia az előtte álló akadályokkal, 
fontos, hogy a kari, és szakos autonómiát ne hagyja csorbulni, és a nehéz feladatok között is tudnia 
kell, hogy az ő munkája rendkívül fontos. Ennek megvalósulásához úgy gondolom elengedhetetlen 
egy, a végletekig összetartó Rendezvényes csoport megalakulása. Terveim szerint ebben a 



csoportban minden szakról legalább két, három embernek kell részt vennie, és közösen 
együttműködnie. Idővel ezek a hallgatók beletanulhatnak előbb a részfeladatok tökéletes ellátásába, 
elsajátíthatják a jogszabályokat, és a szabályos működéshez szükséges előfeltételeket, azaz később 
teljes rálátásuk lesz egy rendezvény teljes lebonyolítására az alapoktól kezdve a fő szervezési 
feladatokig egyaránt.

Kulturális- közösségi események

A Rendezvényes csoport feladatának tekinteném minden olyan esemény megszervezését, amely a 
TTK-n kerül megrendezésre, legyen ez egy Bevonó délután/tábor, vagy esetleg egy teadélután, 
vagy egy Mentorhétvége.
Véleményem szerint szükséges lenne egy Vezetőképző megtartása, igény szerinti 
időintervallumban. Természetesen, ha csak egy délutánról, vagy ha egy hétvégéről van is szó, a 
Szervezői csoport vállalná ennek megszervezését. 

Promóciós események

Bevonó
Véleményem szerint mindannyian egyetértünk abban, hogy HÖK-ünknek szüksége van ezen 
rendezvények megszervezésére, hiszen az érdekképviseletünket bővítenünk kell, meg kell 
mutatnunk a hallgatóknak, hogy a Hallgatói Önkormányzat nem ördögtől való dolog, az ő 
érdekeiket szolgálja, és el kell érnünk, hogy a rengeteg negatív kritika csökkenjen, melyet 
működésünk ismertetésével elérhetnénk.
A legutóbbi Bevonó délutánra is érkeztek hallgatók, azonban úgy gondolom, hogy, ha az esemény 
megrendezése a Szervezői csoport feladata lenne, akkor nem más szakterületre specializálódott 
tisztségviselőink idejét, energiáját venné el ennek megszervezése.
A diákjainknak látnia kell, hogy mi is emberek vagyunk, és hogy valóban azért dolgozunk itt az 
egyetemen, hogy az Ő érdekeiket szolgáljuk. Mivel a hallgatók felé nem jut el, hogy az
Önkormányzat mennyi mindent tesz meg, sztereotípiák alakultak ki, és az elmúlt évek botrányai 
miatt a Hallgatói Önkormányzatok híre nem a legjobb, és ez nem is fog megváltozni, ha nem 
teszünk érte!

Educatio kiállítás
Egyetemünk hagyományosan évek óta vesz részt ezen az eseményen. Sikerünk azonban -a korábbi 
évek statisztikáit áttekintve- látványosan csökken. A helyzeten nem segít egyetemünk szűkös anyagi 
helyzete sem. Az egyes szakok képviselői felkészülten kell kiálljanak az érdeklődők elé, és a szakok 
programjainak, és tájékoztató anyagainak kiváló minőségűre kell elkészülnie.

Kari Nyílt nap
A kari Nyílt nap megszervezése rendszerint a Kar Felvételi Irodájának dolga, azonban ezt a 
feladatot évről- évre a Hallgatói Önkormányzat segít megvalósítani. Ezen alkalommal éppen úgy 
feladatunk a Nyílt nap helyszínének berendezése, mint az ahhoz tartozó előadások megszervezése, a 
labor látogatások lebonyolítása, sőt, az előzetesen összeállított program megtervezése is. A feladat 
nem kevés munkát igényel, a szervezés már a Nyílt napot megelőző hónapokban is folyik.

Összegyetemi Nyílt nap
Egyetemünk új projektjének lényege egy olyan esemény megszervezése, amely egy napon, egy 
helyen mutatja be az ELTE minden karát, azok minden érdekességével együtt. Idén ennek az 
eseménynek a Lágymányosi Campus ad otthont, így a Nyílt nap megszervezésében a TTK-nak 
kiemelkedő feladata van.

A fentebb említett rendezvények megszervezésére Végh Tamás, a Felvételi Iroda vezetője engem 



kért meg, azonban mivel a feladat egészen összetett, tekintve, hogy három, egymáshoz időben 
nagyon közel álló eseményről van szó, megválasztásom esetén a Szervezői csoport nagyon sok 
mindenben lehetne a segítségemre.

Sport események
Egyetemünkön az évről évre lezajló sporteseményeket is bővítenénk, elsősorban év közben
megrendezésre kerülő kisebb vetélkedőkkel, játékokkal. Olyan délutánokkal, amikor a hallgatók
betekintést nyerhetnek a „mi világunkba”, ahol megtapasztalhatják, hogy tisztségviselőink is
hallgatók, és hogy bizalommal fordulhatnak hozzájuk, hozzánk. Idővel talán azt is sikerülne 
elérnünk, hogy az oktatók is részt vegyenek a hasonló rendezvényeinken, mely szintén csak a javára 
válhatna HÖKünknek. Véleményem szerint a Sportbiztos vezetésével a Rendezvényes csoport az 
5vös 5km megszervezésében is segédkezhet.

Szakos rendezvények, Barátságbulik
A Szakterületi Koordinátorokkal folytatott beszélgetések során egyetértettünk abban, hogy a szakos 
autonómia megmaradása nagyon fontos dolog. A szervezői csoport nem venné el így a szakterületek 
munkáját, hanem egy-egy ülés alkalmával megvitatnánk a kérdéses pontokat, igényfelmérést 
készítenénk, és az elhangzottak alapján nyújtanánk segítséget. Szintén a szakterületi delegáltakkal 
együtt tervezem a különböző igényeknek megfelelő szakos kirándulások megvalósítását.

Tudományos események
Korábbi pályázatom kapcsán egyeztettem a Tudományos biztosunkkal, aki elmondta, számára 
rendkívül fontos a sokszínű, és élvezetes tudományos rendezvények létrehozása. Korábban már 
lezajlott egy ilyen esemény, amely bebizonyította, hogy ezek szervezésének igenis van 
létjogosultsága karunkon.
A hallgatók itt meghallgathatnák társaik előadásait különböző témákban, segíthetik egymást egy-
egy előadás elkészítésében, kialakulhatnak TDK-ra felkészülő csoportok.
Az autonóm társaságok kialakulásának célja nem csak a közös felkészülés lenne, hanem a 
hallgatók önbizalmának növelése, illetve a közösség építése is.

Egyetemünk néhány évvel ezelőtt egy OTDK versenynek adott otthont, és elképzeléseim 
szerint ezt újra megvalósíthatjuk. A campus adottságai megfelelőek erre a célra, és biztos vagyok 
benne, hogy a Kar vezetőségének támogatását is elnyernénk.

A Lágymányosi Campuson számtalan, kisebb konferencia került ezidáig megrendezésre. 
Véleményem szerint ezt a szokást mindenképpen meg kell tartanunk, lehetőség esetén ezt a 
kínálatot bővítenünk, színesítenünk kell. A Centrum Tanács előző ülésén szó esett a többi 
egyetemen nyújtott képzésről. A Környezettant oktató egyetemek közül idén az egyik egyáltalán 
nem indított ilyen jellegű képzést, és a többiek sem látják fényesnek a jövőt. Elképzeléseim szerint 
megvalósíthatnánk egy olyan konferenciát, ahol ezen egyetemek vezetői, hallgatói delegáltjai 
vesznek részt, és próbálnak megoldást keresni a felmerülő problémákra. Az egyetemek gazdasági 
helyzete miatt a többi szaknak is szüksége lehet segítségre, ezért természetesen, igény esetén a 
konferencia más szakterületek képviselőivel is bővülhet, amellyel talán az egyetemek között 
együttműködést is segítenénk, növelve ezzel hallgatóink esélyeit.

Zenés- táncos rendezvények

Valentin és/vagy Farsang
Soron következő nagyobb rendezvényünk a Farsangi buli, melyet a korábbi évekhez hasonlóan 
beöltözős eseményre szerveznénk megválasztásom esetén. Mivel a TTK korábbi rendezvényeit a 
Bárczi Gusztáv Gyógypedagógia Karral szervezte, ebben a kérdésben is igyekeznék rugalmas 



maradni. 

Felező
Az ezt követő rendezvény, amely szintén „Nagyjából” Kari szinten szokott zajlani, a Felező, amely 
a Valentin és/vagy Farsangi buli után szokott megrendezésre kerülni.
A Földrajz- Földtudományi Szakterület hagyományosan saját Felező party-t szeretne szervezni, 
melyet véleményem szerint tiszteletben kell tartanunk, azonban természetesen a Szervezői csapat 
vállalná az ő igényik alapján ennek megszervezését is.

A Gólyabál technikai adottságai miatt nagy sajnálatunkra a Meniorok az erre az alkalomra betanult 
táncot másodszorra már nem tudták eltáncolni. Ezért megválasztásom esetén szeretném felajánlani 
nekik a lehetőséget, hogy a fentebb említett valamelyik rendezvényen pótolhassák ezt.

Nedves Est
Karunk hagyományosan kettő Nedves Estet szervezett a korábbi években. 
Elképzeléseim szerint az őszi Nedves Est, a régi formához visszatérve családias, csak TTK-s 
légkörben szerveződne, azonban a tavaszi Nedves Est ismét nyitva állna Egyetemünk összes 
karának hallgatója számára, és természetesen nem szabad megfeledkeznünk külföldi hallgatóinkról 
sem.
Az Est sikerességét azonban lehetne fokozni, színesebb programok megszervezésével, például 
különböző csapatversenyek lebonyolításával.

LEN
Egyetemünk nagy sikerű rendezvénye a Lágymányosi Eötvös Napok, amely nyár elején kerül 
megrendezésre. Ennek megszervezése több hónapos munkát jelent, ennél fogva talán itt van a
legnagyobb szükség egy összeszokott, tapasztalt Szervezői csapatra.
A LEN az évek során igazi egyetemi fesztivállá nőtte ki magát, azonban van még fejlődésre 
lehetőség. A napközbeni kevés program helyett sport, és/vagy tudományos elemekkel bővíteném a 
kínálatot, legyen szó akár egy akadályversenyről, egy focimeccsről, vagy egy tudományos 
előadásról. Nem szabad megfeledkezni a családi programokról sem, hiszen a többeket érdeklő 
rendezvények nem csak nagyobb járulékos bevételi forrást jelentenek, hanem a hallgatók teljesebb 
kiszolgálását is.

Az év közben megrendezésre kerülő eseményeket nem csak szórakoztatásra lehetne 
használni véleményem szerint, hanem a Hallgatói Önkormányzat promotálására is. A tavalyi 
választások kapcsán mindannyian láttuk, hogy nagyon kevesen jelöltetik magukat képviselőnek, és 
a hallgatók jelentős százaléka el sem jön szavazni – ez egy olyan probléma, amit ha nem kezelünk, 
hamarosan komoly hátráltató erő lehet.

Összegzésképpen

Mivel rendezvényeink egy része időben viszonylag közel áll egymáshoz, a szervezésüket 
párhuzamosan kell megkezdeni. Minden rendezvénynek lenne egy konkrét felelőse, egy olyan 
koordinátor, aki a csapattagok munkáját felügyeli. Véleményem szerint azonban a 
Rendezvényszervező Biztosnak minden szerveződő rendezvénnyel tisztában kell lennie, minden 
koordinátor munkáját felügyelnie és segítenie kell, és döntéseiket jóvá kell hagynia, elkerülve ezzel 
a bukás legkisebb lehetőségét is. A Biztos felelősséggel tartozik a rendezvényekért a Választmány, a 
Küldöttgyűlés és természetesen a hallgatók felé is.

Jelen helyzetben Egyetemünk nem rendelkezik közbeszerzéses partnerrel, ami jelentősen 
megnehezíti egy szervező munkáját. Véleményem szerint azonban minden esetben rugalmasnak, 



azonban figyelmesnek kell lennünk, hogy hiszen egy-egy rendezvénynek számos buktatója van, így 
elengedhetetlennek érzem, hogy a Rendezvényes csoport tagjai beletanuljanak a
szervezés minden területébe, és ismerjék az ehhez köthető jogszabályokat, ismerjék a részfeladatok
fontosságát és azoknak a teljes feladatban elfoglalt helyét. Remélem, hogy ez a helyzet hamarosan 
megoldódik azonban addig, és természetesen azon túl is, szoros együttműködést kívánok kialakítani 
az ELTE TTK Hallgatói Alapítvánnyal. A rendezvényszervezésnek fontos alapja lehet az 
Alapítvány, és véleményem szerint a megvalósításra váró innovatív ötletek az Ő profiljukba is 
beleillenek.

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatom! Kérdéseidet, észrevételeidet várom személyesen,
telefonon, vagy akár e-mailben, a lentebb felsorolt elérhetőségek valamelyikén.

Budapest, 2013. december 01.
    László Dorina
lszl.drn@gmail.com
(+36)20/809-7242


